
 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 
Κοινοβουλευτικός Εκπρόσωπος 

ΠΑΣΟΚ- Κίνημα Αλλαγής 
Βουλευτής Ηλείας 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων κ. Λ. Αυγενάκη 

Θέμα: Ανάγκη άμεσης καταγραφής & αποζημίωσης των καταστροφών 
από χαλαζόπτωση στην αγροτική παραγωγή της Ηλείας 

Πολύ σοβαρές είναι οι ζημιές που προκλήθηκαν από σφοδρή 
χαλαζόπτωση μεγάλης χρονικής διάρκειας, σε αγροτικές καλλιέργειες 
στις περιοχές Σώστι, Αυγείο, Καλύβια, Αρχαία Ήλιδα, Άγιος Δημήτριος, 
Κολοκυθάς του Δήμου Ήλιδας, καθώς και στην περιοχή της Γαστούνης 
του Δήμου Πηνειού.  

Καθώς τα ξημερώματα της 13ης Μαρτίου 2024 οι αγρότες αντίκρισαν τις 
συνέπειες της χαλαζόπτωσης, ακολούθησαν οι πρώτες εκτιμήσεις, οι 
οποίες κάνουν λόγο για μεγάλες καταστροφές σε μεγάλο φάσμα 
καλλιεργειών που συμπεριλαμβάνει ελαιόδεντρα, καλλιέργειες πατάτας, 
καλλιέργειες καρπουζιού, κηπευτικά, σιτηρά κ.ά.  

Η συγκεκριμένη καταστροφή συνέβη σε μια πολύ δύσκολη συγκυρία για 
τον πρωτογενή τομέα της περιοχής, καθώς στερεί από τους πληγέντες 
αγρότες έσοδα σημαντικά για την επιβίωσή τους, τη στιγμή που τα κόστη 
παραγωγής έχουν εκτοξευθεί και οι υποχρεώσεις τους έχουν 
πολλαπλασιαστεί.  

Επειδή είναι η πολλοστή φορά που ο αγροτικός κόσμος της Ηλείας 
δοκιμάζεται από φυσικές καταστροφές και από ακραία καιρικά 
φαινόμενα, 

Επειδή, είναι απολύτως αναγκαίο να υπάρξει άμεση καταγραφή των 
ζημιών από τα κλιμάκια του ΕΛΓΑ, όσο οι ζημιές είναι ακόμη ορατές, 
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προκειμένου να μπορέσουν να αποζημιωθούν γρήγορα οι πληγέντες 
αγρότες και στο 100% της καταστροφής που έχουν υποστεί.  

Επειδή, το αρμόδιο Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και ο ΕΛΓΑ, θα 
πρέπει να δεσμευθούν άμεσα πάνω σε συγκεκριμένα 
χρονοδιαγράμματα αποζημιώσεων των παραγωγών, ώστε να γνωρίζουν 
οι αγρότες της Ηλείας το πότε, το πώς και με ποια ποσά θα 
αποζημιωθούν,  

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο κ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ: 

1. Πότε πρόκειται τα κλιμάκια του ΕΛΓΑ να πραγματοποιήσουν αυτοψίες 
και να καταγράψουν τις ζημιές στις καλλιέργειες των περιοχών που 
επλήγησαν;  

2. Πότε θα ολοκληρωθούν οι σχετικές διαδικασίες, ώστε να 
αποζημιωθούν οι αγρότες της περιοχής, έγκαιρα και δίκαια, για το 
σύνολο των καταστροφών που υπέστησαν; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

Μιχάλης Κατρίνης 




